
SKARREV SOMMERHUSFORENING 

BERETNING FOR 2017 

 

Velkommen til vores årlige generalforsamling. 

 

Der er én ting, som jeg stadig har svært ved at forstå, og det er hvor tiden 

dog bliver af? Er der allerede gået et år mere?  - Ja det viser kalenderen jo. 

Sidste år sagde jeg, at vi forventede en god sommer. - Det blev det bestemt 

ikke. - Jeg kan ikke mindes, at vi har fået så meget regn. Det er den 

vådeste sommer, jeg kan mindes. Så i år kan den kun blive fin – eller 

bedre. 

 

Mig bekendt har vi ikke haft dødsfald blandt vore medlemmer i år. 

 

Vi har nu 185 medlemmer – en lille tilbagegang på 5. - Rigtig hjertelig 

velkommen til vore nye medlemmer. 

 

Vi har igen i år indkaldt til generalforsamling med mail. Det gør det 

betydelig lettere og billigere at udsende end pr. brev. Resten er sendt pr. 

post eller puttet direkte i postkassen. Desværre er der nogen der glemmer 

at betale kontingent med det samme. Jeg skammer mig over at være én af 

dem.; men skal vi til at udsende rykker pr. brev, går hele kontingentet 

næsten til porto. - 

   Vi vil endnu engang opfordre dem, hvor vi ikke har E-mailadresse, og 

som har én til at sende den til vores kasserer Ingrid Christiansen. 

 

 Steffen Bramsen, har som vedtaget på sidste generalforsamling, oprettet 

en lukket hjemmeside på Facebook, hvor man kan se, hvad der sker i 

foreningen eller området, lave opslag fra medlemmer, evt. køb eller salg, 

o.s.v. evt. medlemsliste, så man kan se, hvem man har til nabo. 

 

Hjertestarteren har der - heldigvis – heller ikke været brug for i år.. 

 

Badebroerne bliver flittig brugt. Der har været nogle stormskader som dog 

let kunne udbedres. 



Den nye Østbro har en fin sandbund, selv om man ikke kan se det når man 

ser de store sten på stranden. 

Den Store badebro bliver rigtig meget brugt. Den skal i år have nogle pæle 

skiftet ud. 

Her har stranden næsten aldrig været så fin. Vinterens storme har fyldt op 

med sand helt op til overkanten. 

Den lille vestbro, har vi haft besvær med at få tinglyst, men regner med at 

det nu falder på plads. 

 

Ophalerstedet bliver meget flittigt brugt. Vi kunne godt tænke os at få et 

mere mod øst, i nærheden af bådebroen. Det vil aflaste på store badedage. 

Desuden vil det være lettere at få bådene op når vinden er i den forkerte 

retning. Hvis der er østenvind kan vi tage op i vest og omvendt, idet revet 

giver læ. 

Der skal dog laves nogle retningslinjer for parkering af bådtrailere. 

 

Krolfbanen har også i år været flittig brugt. Her blev vinderen i år Jens 

Hansen med 28 slag 

Petanquebanen kunne godt tåle at blive brugt lidt mere. Her blev vinderen 

Dagny Beier.  

Der var en fl. Snaps til hver vinder. 

 

Vi har prøvet at få KIS til at male alle møblerne på stranden. Det trænger 

de til. Håber det går i orden. 

 

Vi har deltaget i møde på Folkehjem vedr. udlejning af sommerhuse. Her 

var både folk fra kommunen og flere udlejningsbureauer repræsenteret. 

 

Der er kommet ny bestyrer på campingpladsen, Kirsten og Kjeld 

Andreassen. Vi håber på et godt samarbejde. Har foreløbig lavet aftale om 

udlejning af vore køller og kugler til Krolf og Petanque. 

Indtægten deles. 

 

Tak til alle i bestyrelsen for godt samarbejde. 

 

         Truels Beier 


